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PROCES VERBAL 

 

           Incheiat astăzi 04.03.2022   în şedinţa ordinară a Consiliului local al comunei Mioarele 

, convocat în conformitate cu prevederile art.133, alin.2  din Ordonanţa de urgenţă a 

Guvernului nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările 

ulterioare,prin Dispoziţia primarului nr. 49  / 28.02.2022  

  Sedinta se desfasoara la sediul primariei Mioarele , cu respectarea masurilor legale care se 

aplica pe durata starii de alerta , in vederea prevenirii si combaterii efectelor pandemiei de 

COVID -19 ; 

           In urma prezentei facuta de doamna secretar la şedinţă participă  10 consilieri din cei 11 

consilieri locali în funcţie. Absent domnul consilier Postoaca – motivat ( internat in spital )  

La şedinţă mai participă: -domnul Sucu Gheorghe  –primarul comunei Mioarele   , domnul 

consilier personal cabinet primar , Deca Ion, doamna contabila Pirnuta Steliana  şi doamna 

Balan Raluca Ana -secretarul general al comunei Mioarele ; 

Sedinta este televizata pe Facebook prin  intermediul televiziunii locale si a Ziarului din 

Muscel  

    

 Se suplimenteaza ordinea de zi cu un proiect : 

 Privind desemnarea membrilor in comisia de evaluare a probei interviu din cadrul 
concursului pentru ocuparea functiilor de director si director adjunct al Scolii 

gimnaziale Mioarele , jud Arges  
 
Domnul presedinte de sedinta citeste proiectul ordinii de zi suplimentat  

1. Aprobarea proceselor verbale ale ședinței anterioare a Consiliului Local al 
comunei Mioarele ,jud Arges   

2. Proiect de hotărâre  cu privire la rectificarea bugetara pe anul 2022  - 
Invatamantul  

          Inițiator:  Sucu Gheorghe– primar; 
3. Proiect de hotarare privind Actualizare studiu de fezabilitate “Înființare sistem 
inteligent de distribuție gaze naturale în com. Mioarele cu satele Mioarele, 
Mățău, Cocenești și Suslănești, jud. Argeș”                                                                                                   
 
                                                                    Inițiator:  Sucu Gheorghe– primar;  
4. Proiect de hotarare privind intocmirea  D.A.L.I. ( documentatie avizare a 

lucrarilor de interventie ) pentru  modernizare drum comunal  DC 36 Matau  DJ 737 – 
Suslanesti ( DN 73D)  KM 0+000-3+780 , in comuna Mioarele , jud Arges                                                

                                                                                    Intiator : Sucu Gheorghe - primar 
            5.  Privind aprobarea Planului  anual de actiune , pentru  serviciile sociale in anul 
2022 

                                                                                    Initiator : Sucu Gheorghe - primar               
            6. Proiect de hotarare cu privire la demolarea constructiei nefunctionale din 
punctul : <Olteanu>                                                                                              



                                                                           Intiator : Sucu Gheorghe - primar 
            7. Proiect de hotarare cu privire la participarea la programul privind cresterea 
eficientei energetice si gestionarea inteligenta a energiei in cladirile publice ,   cu 
proiectul < Cresterea eficientiei energetice la Caminul Cultural Suslanesti , comuna 
Mioarele, jud Arges > 

                                                                    Intiator : Sucu Gheorghe - primar  
    8. Privind desemnarea membrilor in comisia de evaluare a probei interviu din cadrul 

concursului pentru ocuparea functiilor de director si director adjunct al Scolii 
gimnaziale Mioarele , jud Arges  

        
   9. Diverse probleme supuse atenției Consiliului Local Mioarele  
 
    Supun la vot ordinea de zi suplimentata . 
Se voteaza cu 10 voturi pentru ,ordinea de zi suplimentata . 

 

 Se trece la punctul 1 pe ordinea de zi 

1. Aprobarea proceselor verbale ale ședinței anterioare a Consiliului Local al 
comunei Mioarele ,jud Arges   
      Se supun la vot procesele verbale ale sedintelor anterioare ale Consiliului Local Mioarele  

Se voteaza cu 10 voturi pentru . 

Se trece la punctul 2 pe ordinea de zi  

2. Proiect de hotărâre  cu privire la rectificarea bugetara pe anul 2022  - 
Invatamantul  

          Inițiator:  Sucu Gheorghe– primar; 
Domnul presedinte de sedinta da cuvantul doamnei contabil pentru a ne aduce 

lamuriri  

 Doamna contabila citeste din raportul de specialitate alocarea sumelor de 32 mii lei pentru 

invatamant , 15 mii lei burse pentru elevii  . 

    Bugetul local se majoreaza cu 47 mii lei , cheltuieli invatamant  si burse pentru scoala 

generala nr 1 Mioarele. Cand s a intocmit bugetul initial nu se alocasera bani pentru 

invatamant si acum s au alocat 

 Domnul consilier  Dobrin  :  In cheltuielile alocate intra si naveta cadrelor didactice  

 Doamna  contabila  -  Cheltuielile  cu naveta au fost aprobat din bugetul local 8000 lei  

.Acestia sunt bani pentru cheltuieli de intretinere a scolii , incalzire , materiale pentru 

curatenie  

 Nefiind discutii se supune la vot si se voteaza  HOTARAREA NR  15 ,  cu 10 voturi pentru  

  Se trece la punctul 3 pe ordinea de zi  

3. Proiect de hotarare privind Actualizare studiu de fezabilitate “Înființare sistem 
inteligent de distribuție gaze naturale în com. Mioarele cu satele Mioarele, Mățău, 
Cocenești și Suslănești, jud. Argeș”                                                                                                    
Domnul presedinte citeste referatul de aprobare al primarului  
Doamna secretara – E vorba de o actualizare a studiului de fezabilitate . Si o sa dau citire 

cadrului legal  prin care Consiliul local are atributii  OUG nr 57/2019  privind codul 

administrativ . 

Art. 129 alin. (4)  
(4) În exercitarea atribuțiilor prevăzute la alin. (2) lit. b), consiliul local:  
a) aprobă, la propunerea primarului, bugetul unității administrativ-teritoriale, virările de 

credite, modul de utilizare a rezervei bugetare și contul de încheiere a exercițiului bugetar;  



b) aprobă, la propunerea primarului, contractarea și/sau garantarea împrumuturilor, 
precum și contractarea de datorie publică locală prin emisiuni de titluri de valoare, în 
numele unității administrativ-teritoriale, în condițiile legii 

c) stabilește și aprobă impozitele și taxele locale, în condițiile legii;  
d) aprobă, la propunerea primarului, documentațiile tehnico- economice pentru 

lucrările de investiții de interes local, în condițiile legii; 
 e) aprobă strategiile privind dezvoltarea economică, socială și de mediu a unității 

administrativ-teritoriale; 
 f) asigură un mediu favorabil înființării și/sau dezvoltării afacerilor, inclusiv prin 

valorificarea patrimoniului existent, precum și prin realizarea de noi investiții care să 
contribuie la îndeplinirea programelor de dezvoltare economică regională și locală;  

g) asigură realizarea lucrărilor și ia măsurile necesare implementării și conformării cu 
prevederile angajamentelor asumate de România în calitate de stat membru al Uniunii 
Europene în domeniul protecției mediului și gospodăririi apelor pentru serviciile furnizate 
cetățenilor. 

Proiectul de hotărâre se poate adopta de Consiliul Local în calitate de autoritate 

deliberativă, cu votul majorității absolute, în temeiul dispozițiilor art. 129, alin. (2) lit.c, alin. 

(4) lit. d, art. 139 alin. (3) lit.g din O.U.G. nr 57/2019 privind Codul Administrativ, 
Față de prevederile normative descrise mai sus proiectul de hotărâre a fost avizat pentru 

legalitate de Secretarul General al comunei Mioarele. 

 Domnul primar  Noi am avut ridicarile topo care au facut pentru un sistem de alimentare 

cu gaze , s au schimbat termenii si trebuie facut din nou .Trebuie sa ne incadram ca nu se stie , 

se dau bani , avem sanse ., Vom face o asociatie cu comuna Poenari , Boteni , Hartiesti . 

Domnul consilier Dobrin  Intra si Boteniul din nou ? 

 Domnul primar  Da .. 

       Domnul presedinte de sedinta : Sunt  discutii ? 

Nefiind discutii , se supune la vot si se voteaza  HOTARAREA NR 16 ,  cu 10 voturi 

pentru . 

Se trece la punctul 4 pe ordinea de zi : 
4. Proiect de hotarare privind intocmirea  D.A.L.I. ( documentatie avizare a 

lucrarilor de interventie ) pentru  modernizare drum comunal  DC 36 Matau  DJ 737 – 
Suslanesti ( DN 73D)  KM 0+000-3+780 , in comuna Mioarele , jud Arges      

Domnul presedinte de sedinta   citeste referatul de aprobare al primarului                                           

Domnul primar S a depus cererea de finantare pe Anghel Saligny si in prima faza trebuie 

sa intocmim documentatia .  

Doamna contabila : Aprobam intocmirea documentatiei pentru ca altfel nu putem merge 

mai departe , trebuie facuta documentatia de avizare . 

Domnul primar : Avem cadastre , avem de toate. 

Doamna contabila  Trebuie studiu topo , documentatie tehnica obtinere urbanism ,  

Domnul primar Noi am facut un buletin estimativ , acum vedem ce se intampla . 

Nemaifiind discutii se spune la vot si se voteaza HOTARAREA NR 17 , cu 10 voturi 

pentru  

Se trece la punctul 5 pe ordinea de zi : 

 

       5.Proiect de hotarare privind aprobarea Planului  anual de actiune , pentru  
serviciile sociale in anul 2022 
Doamna secretara :  
E vorba de compartimentul de asistenta sociala , e vorba de un plan anual de actiune   pe care 

doamna asistenta sociala trebuie sa l intocmeasca .   

Doamna secretara citeste din raportul de specialitate  



       Prin Raportul de specialitate al compartimentului de asistenta sociala ni se face cunoscut 

faptul ca potrivit art. 3 , alin . (2) , lit. b  din H.G. nr. 797/2017 , pentru aprobarea 

Regulamentului Cadru de organizare si functionare ale serviciilor publice de asistenta sociala 

si a structurii orientative de personal in domeniul organizarii administrarii si acordarii 

serviciilor sociale , Serviciul Public de Asistenta Sociala are ca atributii elaborarea Planului 

anual de actiune privind serviciile sociale administrate si finantate din  bugetul local si il  

propune spre aprobare consiliului  local  , care cuprinde date detaliate privind numarul si 

CATEGORIILE DE BENEFICIARI , SERVICIILE SOCIALE EXISTENTA , SERVICIILE 

SOCIALE PROPUSE A FI INFIINTATE , PROGRAMUL DE CONTRACTARE A serviciilor 

din fonduri publice , bugetul estimate si sursele de finantare  

         Planul anual de actiune se elaboreaza in conformitate cu strategia de dezvoltare serviciilor 

sociale proprie , precum si cu cea a judetului de care apartine unitatea administrative teritoriala 

si cuprinde date detaliate privind numarul si categoriile de beneficiari , serviciile sociale 

existente , serviciile sociale propuse pentru a fi infiintate , programul de contractare si 

programul de subventionare a serviciilor din fonduri publice , derulate , cu respectarea 

legislatiei in domeniul ajutorului de stat , bugetul estimate si sursele de finantare . Elaborarea 

planului anual de actiune se fundamenteaza prin realizarea unei analize privind numarul si 

categoriile de beneficiar , serviciile sociale existente si propuse spre a fi infiintate  , resursele 

materiale , financiare si umane disponibile , pentru asigurarea furnizarii serviciilor respective 

cu respectarea planului de implementare  a strategiei proprii de dezvoltare , a serviciilor sociale 

prevazute la  art. 4 , alin. 1 , in functie de resursele disponibile si cu respectarea celui mai 

efficient raport cost / beneficiu . 

      Potrivit art. 129 alin. 1 , alin 2 , alin. 7 , lit. a,b, c  , din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

Administrativ , Consiliul Local are atributii privind gestionarea serviciilor  furnizate catre 

cetateni cu referire la serviciile sociale pentru protectia copilului , a persoanelor cu handicap , 

a persoanelor varstnice , a familiei si a altor persoane sau grupuri aflate in nevoie sociala . 

     In acest sens a fost elaborat proiectul de hotarare alaturat prin care se propune aprobarea 

Planului Anual de actiune privind serviciile sociale administrate si finantate din bugetul 

Consiliului Local Mioarele pentru anul 2022 , conform Anexei care face parte integranta din 

prezentul proiect de hotarare .  

Domnul presedinte de sedinta : Sunt discutii ? 

Domnul consilier Grecu : Eu ma abtin , stiti parerea mea referitoare la aceste lucruri. 

Nemaifiind discutii supunem la vot : se voteaza HOTARAREA NR 18 ,  cu 9 voturi pentru 1 

abtinere -  domnul Grecu Eduard . 
Se trece la urmatorul punct pe ordinea de zi , punctul 6  

   6. Proiect de hotarare cu privire la demolarea constructiei nefunctionale din punctul : 
<Olteanu>                                                                                              

                                                                           Intiator : Sucu Gheorghe - primar 
 
Doamna secretara : Am primit o adresa de la cabinetul de avocatura al doamnei avocat Alina 

Aurel prin care ni se invedereaza sa ridicam o constructie nefunctionala ,  e vorba de o 

constructie si un wc , de pe terenul defunctilor Deca Ion si Deca  Lucretia  si va supun atentiei 

acest aspect . 

Domnul primar : Haideti sa va explic eu despre ce e vorba : pe terenul respectiv a fost 

caminul de apa , pentru proiectul vechi de alimentare cu apa , cand a fost facut primul proiect 

s a facut o statie de pompare acolo . La ora actuala chiar ne trebuie un teren si nu gasim dar 

mai  jos. Aceasta constructie , nu mai e functionala  terenul a fost al domnului  Deca si daca 

se face statie acolo ni l ceda noua , primariei .Acuma daca nu se mai face , vedem cum facem 

, ori il dam inapoi ori dumnealui vrea sa facem un schimb la Fantana Rece .Acolo am oprit 



teren pentru tinerii casatoriti dar ..vedem  Dumnealui mai are un material si  pentru domnul 

Popescu  de la Obstea Mosnenilor . Vedem ce hotaram ..ori il pastram ori il dam inapoi .  

Pe proiectul nou ne trebuie alt teren , am gasit ceva , omul e de acord dar trebuie sa l ajutam 

cu actele , sa faca succesiunea sa intre legalitate . 

 Domnul viceprimar Nu se mai poate folosi terenul  domnului Deca ca statie  ca nu urca apa 

si trebuie  facut mai jos.  

  Domnul consilier  Grecu Eduard   In ce baza s a construit? 

 Domnul  consilier Deca   Cum se construieste si acum ..se vrea sa se faca proiectul si n ai 

unde . parintii mei aveau un teren acolo pe teritoriul Campulungului  1500 m pe o hotarare 

judecatoareasca si eu l am dat spre folosinta . 

Am solicitat acte pentru dezbaterea succesiunii ,pentru ca sunt mai mult de 1500 m  iar 

Campulungul imi baga in calcul si astia 500 m . Eu voiam sa ma bage la despagubiri  . Acuma 

va ganditi ori despagubiri , ori expropriere , ori teren in schimb . Eu la momentul respectiv v 

am oferit o varianta .  

Domnul consilier  Grecu   Sunteti siguri ca nu ne mai trebuie terenul domnului Deca? 

Ca e usor sa renuntam si sa demolam .. 

Domnul primar : Da ..nu urca apa . 

Domnul consilier Grecu     E simplu de renuntat , dar daca ne mai trebuie , posibil sa ne 

trebuiasca. Am avea posibilitatea sa compensam cu teren de la Fantana rece. 

Domnul consilier Grecu : E parerea mea , sa fie sigur ca nu ne mai trebuie. 

Domnul consilier Jinga ; Putem sa mai asteptam putin ...sa vedem ce se intampla..oricum 

actele domnului Deca dureaza . 

Domnul consilier Deca : Luati act de notificare si vedem mai  tarziu . 

Domnul presedinte de sedinta : Deci nu luam o hotarare azi . 

Domnul primar : Nu , sa luam o hotarare care sa fie corecta si sa fie in avantajul nostru . 

 

La proiectul nr 7 nu avem toate avizele si nici metodologia de aplicare si il vom relua . 

Trecem la proiectul nr 8  

Privind desemnarea membrilor in comisia de evaluare a probei interviu din cadrul 
concursului pentru ocuparea functiei de director al Scolii gimnaziale Mioarele , jud 
Arges  
Domnul presedinte de sedinta : Aveti aici buletine de vot . 

Doamna secretara : Pentru ca e vorba de desemnarea unor persoane , votul este secret , va 

rog mai intai sa nominalizati persoanele , pentru membru si membru supleant  si apoi sa votati 

in buletinele de vot . 

Domnul primar ; Pentru proba interviu , pentru examenul de director al scolii Mioarele . 

S au facut  3 propuneri : Domnul Iosif Iosif  , ca membru , domnul Jinga Valerian – membru 

si domnul Zipis Ion – membru supleant . 

Cu   6 voturi pentru s au desemnat domnul Iosif Ion ca membru si domnul Zipis Ion – 

membru supleant . 

Se voteaza HOTARAREA NR 19    
 Diverse  
 Domnul primar :  Are domnul consilier Deca o cerere din partea domnului Popescu , 

presedintele Obstei Mosnenilor Matauani  

Domnul consilier Deca da citire unei cereri prin care se solicita o revendicare a unor 

suprafete de terenuri , pasuni . Aceasta suprafata a fost diminuata abuziv de primaria Mioarele 

prin amplasarea bazinelor de apa  iar  pe Piciura , Obstea a fost de acord sa lase 500 m pentru 

organizarea zilei comunei . De asemenea se face referire asupra lasarii in paragina a acestui 

teren   

Domnul consilier  Grecu  Cat are scena ? 



Domnul consilier  Deca  Are vreo 500 m dar nu e prinsa in cadastru, toata zona pana sub 

antena  

Noi o sa facem o completare la domeniul public si privat si toate bazinele vor face obiectul . 

Turistii , cei cu masini , urca si lasa mizerie , e pacat ca nu mai e pasunat . Poate sa ia 

subventie . 

Domnul consilier  Jinga   Pentru utilitatea publica nu domnul presedinte trebuie sa hotarasca 

ci adunarea obstei . Haideti sa discutam cu presedintele si sa convoace adunarea , si sa 

discutam impreuna , asa am patit si cu partia de ski , presedintele cerea 5 euro / m2 .Sa l 

invitam aici pe domnul presedinte si sa discutam clar . Suntem consateni trebuie sa construim  

si trebuie sa facem impreuna .Obstea suntem noi ! 

Domnul primar    Unde sunt bazinele de apa sa le trecem in domeniul public. 

 Domnul consilier  Deca   Trecem in domeniul public numai daca terenul nu e in litigiu pe  

baza declaratiei secretarului care chiar asta consemneaza si nu stiu daca il putem prinde in 

domeniul public si nici Obstea nu l are in titlu de proprietate . 

 Domnul consilier Matei   Am o problema  cu drumul care merge pe Piciura . Cu siguranta e 

km 0 al comunei . Drumul este jalnic . Vin la pensiuni , rup masini  . E al Obstei din cate stiu 

..ne injura toata lumea , sparg baile la masini . 

  Domnul primar    E al Obstei dar l am mai intretinut noi .Trebuie facute santuri . 

 Domnul viceprimar   Trebuie avuta o discutie cu domnul Popescu  

 Domnul consilier Deca  Mai doreste Obstea pentru sediu , Grajdul Comunal , cladirea , s ar 

obliga sa dea fatada ..si au luat angajamente ca il amenajeaza . E problema cu banii , nu poate 

da banii la lume pentru ca nu are sediu . Obstea are bani sa faca cladirea si fatada si interioare  

Doamna secretara – Am doua cereri de ajutor de inmormantare  

Domnul consilier Matei   Cu siguranta ! 

  Domnul primar    Da , am dat la toata lumea  in cuantum de 700 lei  

Domnul primar . Mai facem o sedinta curand , mai am ceva aprobari de luat de la Consiliul 

judetean , si va rog sa va depuneti rapoartele de activitate la doamna secretara . 

 Domnul primar    De asemenea declaratiile de avere si interese ,  

 Doamna secretara  Le facem mai intai pe hartie ..si apoi trebuiesc transmise electronic de 

anul acesta . 

 

Nemaifiind discutii , se declara sedinta inchisa la ora 19,10  

Drept pentru care am semnat prezentul proces verbal 

 

 

Presedinte de sedinta                                                             Secretar general comuna 
Contor Romica                                                                                 Balan Raluca Ana  

 


